
 

Spørsmål fra Svein Ørsnes (Rødt) 

Hva slags utredninger angående skolestruktur og linjer skal det arbeides videre med og når forventes 

de å være ferdige? 

 

Svar fra fylkeskommunedirektør Tron Bamrud: 

Nå avventer vi først vedtaket i hovedutvalg for utdanning 25.4 og fylkesutvalget 30.4. Basert på hva 

som vedtas vil vi blant annet arbeides videre med økonomiske analyser og alternativ bruk av 

eiendommer. 

 


